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O n d e r w e r p : Brief, schets en teken ing van de nieuwe Pizzeria Casanova 

Geachte dames en heren , 

Middels deze br ief wil ik U allen een schets en een teken ing doen t o e k o m e n . 

Het is tot stand gekomen door gesprekken met Raadsleden en de wethouder . 

Ik hoop dat er genoeg sto f to t nadenken is aangedragen voor een gezonde Part ic ipat ie en 
Omgev ingsp lan discussie. 

Bij voorbaat bedankt voo r Uw aandacht en succes m e t de discussies. 

Met vr iende l i j ke gf ty f f i 
Mw. Corr ine 
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Bianchi Fasani 
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A l g e m e e n 

In de afgelopen 30 j a a r heeft er over leg met de Gemeente Rijswijk p laa tsgevonden. 
Toen dat geen gewenste resul taat opleverde heef t men gekozen voor de groene tafel 
(Rechter) . 

Een procedure moest worden inge t rokken om weer in over leg met e lkaar te voeren . 
Na veel plussen en minnen werd het voorge legd aan de Hoge Raad. 
De Hoge Raad in Nederland vel t geen oordeel over de zaak, maar k i jk t of er volgens de 
Wet is gehandeld . 
De Hoge Raad vond dat de Gemeen te Ri jswi jk de regels goed had toegepast . 
Het had geen u i tspraak gedaan over de zaak zelf ; maar van toepassing van de regels 
(we t ten ) . 
Het is j a m m e r dat een pol i t ieke zaak op een derge l i j k manier moet wo rden opgelost . 

De andere zaken die in de Gemeen te Ri jswi jk speelden z i jn op een ordente l i j ke manier 
opgelost . 
Mevrouw H. van der Horst van de Gemeente be langen Ri jswi jk heeft voorge legd aan de 
Gemeente Raad van Rijswijk de over ige zaken ook zo op te lossen, waaronder de zaak 
van Pizzeria Casanova. 

De eigenaresse van de Pizzeria wi l door over leg to t een oplossing komen . 
In dat verband heef t zij een Arch i tec t in de a r m genomen om een schets en een tekening 
te maken voor de toekoms t . 
Een begeleidend br ief en een schets zu l len naar de Gemeente Raad en College worden 
toeges tuurd . 

Er is veel gebeurd , o m de zaak opn ieuw op de agenda te p laatsen. Het zou niet slecht 
z i jn , omda t U als pol i t ic i weet wa t er leef t onder de Ri jswi jkers. 
Voor de du ide l i j khe id er val t niks negat ie fs te zeggen over de Pizzeria. 

Middels m i j n begeleidende br ief geef ik een aanta l aandachtspunten en een conclusie o m 
de discussie aan te zwenge len . 

H i s t o r i s c h e in fo rmat ie 
In 1979 /1980 heeft VVD Wethouder Hel lenaar de heer B. Fasani geholpen aan de 
benodigde papieren o m een Pizzeria t e exp lo i teren in Ri jswi jk . 

In 1988 wi lde de Gemeente Ri jswi jk geen cont rac tver leng ing en de Pizzeria moest w e g . 
In 1988 is de Advocaat ingeschake ld , t oen begon de el lende, in de beleving van de heer 
B. Fasani. 

Bij de ene Gemeenteraads ve rk iez ingen mocht de Pizzeria bl i jven en de andere 
Gemeente Raadsverk iez ingen moest de Pizzeria weg . Het bekende j o j o spel . 
In 2004 werd een teken ing g e m a a k t voo r n ieuwbouw. De archi tect had een pracht ige 
teken ing en m a q u e t t e gemaak t . 
Het moest tegen een betal ing van C 1 .400 , ^ inge leverd worden bi j de Gemeente ter 
behande l ing . 

Voor de mensen die b i j de Pizzeria we rkzaam w a r e n , was het echt een mar te l ing . 

In 2013 werd de g rond 250 m 2 te koop aangeboden voor C 1 0 0 . 0 0 0 , - . 
De heer B.Fasani was met vakan t i e in I ta l ië . 

I n 2014 heef t de heer B. Fasani de zaak overgedragen aan zi jn dochter Corr ine. 

2 



Op maandag en v r i j d a g werden er 2 in format ie b i jeenkomsten georganiseerd voor het 
Col lege, gemeente Raadsleden en de Pers. 

Het heef t niet mogen baten, alles is in de doo fpo t terecht gekomen. 

A a n d a c h t s p u n t e n 

Alles wat in het ver leden is gebeurd , is zoveel mogel i j k in beeld gebracht , om een indruk 
te k r i j gen van de on ts tane s i tuat ie . 

De Gemeen te Raad v a n Ri jswi jk v indt alles wat is bl i jven l iggen, moeten we zien voor 
e lkaar te kr i jgen. 

Het is zeker een kans voor de Gemeente Raad, om een doe lpun t te maken . 

Voor een zaak die de afgelopen ja ren heef t bewezen bestaansrecht te hebben. 
Ik w i l de lezer de overgang laten maken naar m i j n conclusies om uit d i t d i lemma te 
k o m e n . 

Ik hoop dat de conc lus iepunten genoeg evenwich t ig z i jn, o m eindel i jk een goed gesprek 
te hebben met de mensen om wie het gaat . 

D i s c u s s i e p u n t e n 

1 . Op basis van de h ierboven genoemde fe i ten zou het goed zi jn om geen precedent te 
scheppen . De s ta lweide u i tkopen en een nieuwe kavel geven in pacht is een fe i t . 

2. Dat het oude bes temmingsp lan omgezet word t in een omgev ingsp lan . Het oude 
Gemeentehu is , Theater , alle Horeca ge legenheden en de Tennisbanen erbi j 
be t rekken . 

3. Op basis van de Part ic ipat iewet zou het goed zi jn om al le actoren erbi j te be t rekken . 

4 . Waardoor de Gemeen te Raad en het College een wi jz ig ingsvoors te l of uitstel v ragen 
voor de Pizzeria. 

5. De t i j d van u i ts te l gebru iken om een goed buur tp lan te on tw ikke len . 

6. Niet verge ten da t Gemeente Ri jswi jk de g rond aan B. Fasani te koop had aangeboden 
meerdere ma len . 

7. Op basis van gevoerde gesprekken m e t pol i t ic i z i jn wi j t o t de ontw ikke l ing gekomen 
van een nieuwe Pizzeria. Wi j hopen da t het de goedkeur ing kr i jg t van de Gemeente 
Raad en het Col lege. 

8. Als b i j lage een teken ing met de ve rande r ingen . En hoe al les op een verantwoordde 
man ie r kan wo rden ge ïmp lemen tee rd . 

Met v r iende l i j ke g roe t , 
Mevr . 

Inst i tuut: BTA, Begeleiding, Training 8t Advisering 
Singh Ammersingh 
Maatschappelijk werker, Bedrijfskundige 
E-mail: ammersingh(5)live.nl 
Mobiel: 06-14286907 
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S I T U A T I E B E S T A A N D 

In de bestaande situatie beslaat het terrein van 
Casanova ruim 1000 m 2 . Daarmee wordt dit terrein 
als hindernis gezien in de samenhang van de 
groenstructuur in de Landgoederenzone. 

Niet alleen de grootte van het terrein, maar ook 
de verrommelde aanblik en enigszins verouderde 
bebouwing zijn niet wenselijk in deze groenzone. 

Tegelijkertijd is Pizzeria Ristorante Casanova 
een begrip in Rijswijk en al meerdere decennia 
verankerd op deze plek. 
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S I T U A T I E N I E U W 

In de voorgestelde nieuwe situatie wordt de 
oppervlakte van het terrein van Casanova meer 
dan gehalveerd: er blijft een compact terrein van 
ongeveer 450 m

2 over. 

Door deze ingreep wordt de breedte van de 
groenstrook bijna verdubbeld. Misschien nog 
wel belangrijker is dat het verrommelde beeld zal 
verdwijnen: de containers en kratten worden uit 
het zicht opgeslagen en het pand wordt grondig 
opgeknapt. 

Het nieuwe Casanova zal met zijn frisse en 
groene uitstraling een waardige gast zijn in 
de Landgoederenzone, waar eenieder kan 
genieten van de Italiaanse keuken in een prachtig 
eeuwenoude omgeving. 
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E E N N I E U W E O P Z E T VAN P I Z Z E R I A C A S A N O V A 
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